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Protokół nr 1/2018 

 

z posiedzenia Komisji Oświaty Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się w dniu  

29 listopada 2018 r. w sali nr 8 (parter) budynku Urzędu Miasta Tarnowa przy 

ul.Goldhammera 3, w godzinach od 11.25
 

do godz.11.55.  

 

W posiedzeniu udział wzięło  4 członków Komisji (lista obecności radnych stanowi załącznik 

nr 1). 

 

Ponadto w spotkaniu uczestniczyłi  (załącznik nr 2) 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tarnowie   - p.Małgorzata Proszowska  

Radny Rady Miejskiej w Tarnowie       - p.Marek Ciesielczyk  

 

Proponowany porządek obrad: 

1/ Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

2/ Zaopiniowanie materiałów sesyjnych: 

- projekt uchwały w sprawie programu osłonowego pn. „Pomoc Gminy Miasta Tarnowa  

w zakresie odżywiania na lata 2019 – 2023” (materiał nr 9); 

- projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej, przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 (materiał nr 10).  

3/ Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

 

  Posiedzenie otworzyła i powitała zebranych Przewodnicząca Komisji Grażyna 

Barwacz, po czym przedstawiła proponowany porządek obrad. 

 Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie w wersji jw.  

 

Ad.1. 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Przewodnicząca Pani Grażyna Barwacz zaproponowała kandydaturę Pani Anny 

Krakowskiej na Wiceprzewodniczącą Komisji. Pani A.Krakowska nie wyraziła zgody na 

kandydowanie i zasugerowała, aby Pan Krzysztof Janas został powołany na tę funkcję (radny 

wyraził zgodę). 

Komisja jednomyślnie wybrała Pana Krzysztofa Janasa Wiceprzewodniczącym 

Komisji Oświaty. 

 

Ad.2. 

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

 

- Projekt uchwały w sprawie programu osłonowego pn. „Pomoc Gminy Miasta Tarnowa  

w zakresie odżywiania na lata 2019 – 2023” (materiał nr 9). 

 

 Przedmiotowy projekt uchwały omówiła Dyrektor MOPS Pani Małgorzata 

Proszowska. 

 Komisja jednomyślnie pozytywnie (4-za) zaopiniowała   projekt uchwały w sprawie 
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programu osłonowego pn. „Pomoc Gminy Miasta Tarnowa w zakresie dożywiania na lata 

2019 – 2023” (materiał nr 9). 

 

- Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej, przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 (materiał nr 10).  

 

 Wprowadzenia do tematu dokonała również Pani Małgorzata Proszowska – 

Dyrektor MOPS.  

Komisja jednomyślnie pozytywnie (4-za) zaopiniowała   projekt uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej 

przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem ”Posiłek w szkole i w domu na lata 

2019 – 2023 (materiał nr 10). 

 

Ad.3. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

 Komisja zapoznała się z: 

1/ pismem Prezydenta Miasta Tarnawa skierowanym do Ministerstwa Edukacji Narodowej  

w sprawie  uzupełnienie niedoszacowanej subwencji oświatowej (załącznik nr  3); 

2/ uchwałą Rady Osiedla  Nr 10 Klikowa w sprawie przeznaczenia środków dla Rad Osiedli 

w budżecie miasta Tarnowa  (załącznik nr   4)  

3/ informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasta Tarnowa w roku szkolnym 

2017/2018 (załącznik nr  5). 

 

 W związku z planowaną na miesiąc marzec 2019 r. – debatą oświatową na sesji Rady 

Miejskiej, Przewodnicząca podkreśliła, iż należy zastanowić się nad formułą tego spotkania  

i określeniem listy partnerów do dyskusji. Przypomniała, że temat został wywołany 

postawioną na jednym z posiedzeń tezą, iż szkoły tarnowskie w nienajlepszy sposób realizują 

zadania dydaktyczne, a wyniki nauczania są stosunkowo niskie. Na koniec zwróciła się  

z prośbą do członków Komisji o przemyślenie zagadnień do dyskusji.   

 Obecny na posiedzeniu radny Pan Marek Ciesielczyk, który wnioskował o debatę 

oświatową na sesji – wyjaśnił zebranym, dlaczego postulował o przeprowadzenie szerokiej  

dyskusji w tym zakresie. 

 

 

  Na tym - po wyczerpaniu porządku obrad – Przewodnicząca zamknęła posiedzenie.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty  

 

           Grażyna Barwacz  
Protokół sporządziła: 

Renata Stasik 
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